
 

Vážení sportovci, kamarádi, členové Maratón klubu Kladno. 

Chtěl bych touto cestou oznámit ukončení členství v Maratón klubu Kladno. V loňském roce 

v dubnu jsem oslavil osmdesáté narozeniny a od podzimu jsem prodělal několik nemocí a stále 

to ještě není ono. Nemohu se už zúčastňovat akcí pořádaných Maratón klubem a dalšími oddíly, 

jako tomu bylo dříve. Jezdil jsem na tyto akce rád a pokud jsem mohl, tak jsem i pomohl. Rád 

jsem se setkával s vámi běžci, dříve jako běžec a později už jen jako organizátor. Všemu není 

konec a věřím že se ještě na některých závodech potkáme. Byl jsem členem Maratón klubu 

Kladno snad od samého začátku, před tím Liga 100, a mám krásné vzpomínky na účast na 

závodech po celé naší vlasti, ale i v zahraničí. Košice, Běchovice, Děčín, Praha, Kladno, Lidice, 

Berlín, Švýcarsko a mnoho jiných a jiných krásných závodů s kolektivem výborných kamarádů. 

Jsem hrdý na to, že jsem se mohl zúčastnit běhu přes republiku z Aše do Vyšného Nemeckého, 

na který máme všichni účastníci ty nejlepší vzpomínky. Nesmím zapomenout na Krušovický 

soudek, který jsem pomáhal založit a organizovat 31 let a deset krát jsem si ho i zaběhl. Léta 

běží a dnes jsem již poslední žijící zakladatel tohoto krásného závodu. Ředitel pivovaru pan 

Máša, pan Fencl a pan Tarant už na nás koukají tam ze shora. Ano, toto všechno jsem prožil 

s vámi běžci, organizátory a kamarády. Jsem rád, že jsem byl členem tohoto kolektivu a díky 

sportu a běhání jsem prožil mnoho krásných chvil.  

Děkuji vám všem ještě jednou, těším se na shledání s vámi na některé sportovní akci a přeji 

vám mnoho úspěchů v závodech a v osobním životě. 

                              Václav Čížek 

   

 


